
GTSO Başkanı İsmail Akçay’ın Binali Yıldırım’a Sunduğu 6 Önemli Konu

Türkiye Cumhuriyeti’nin son başbakanı ve AK Parti Genel Başkan Vekili Binali
Yıldırım, 20 Kasım 2021 Cumartesi günü Gümüşhane’ye gerçekleştirmiş olduğu
ziyaret kapsamında Gümüşhane Ticaret ve Sanayi Odası’nı da ziyaret ederek, iş
dünyası sektör temsilcilerinin de katılımıyla bir toplantı gerçekleştirdi.
Gümüşhane Ticaret ve Sanayi Odası’nda gerçekleştirilen toplantıda sektör
temsilcileri ile bir araya gelen Binali Yıldırım’a ve beraberindeki heyete
teşekkürlerini ileten Gümüşhane Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı İsmail Akçay;
“Sizleri, Gümüşhane İş Dünyasının çatı kuruluşu olan Gümüşhane Ticaret ve Sanayi
Odamızda sektör temsilcilerimizle birlikte ağırlamaktan büyük mutluluk duyduğumu
belirtmek isterim. Gümüşhane olarak kamu özel sektör, üniversite işbirliği
içerisinde enerjilerimizi sinerjiye döndürmeye gayret ediyoruz. Ülkemizin az
gelişmiş illerinden birisi olarak hükümetimizin verdiği desteklerle biz
üzerimize düşeni yapmaya gayret ediyoruz. İhracat sırlamasında daha önce 80.
sıralarda yer alan şehrimiz,  değerli firmalarımız ve işadamlarımız sayesinde
artık 52 Milyon 901 bin dolar ihracatla Türkiye’deki iller içerisinde 60. sırada
yer alarak ülkemize önemli bir katkı sağlıyor. Bu bizler için önemli bir
başarıdır. Yine Üniversitemiz yayımlanan Akademik Performansa Göre Üniversite
Sıralaması raporunda 2000 yılından sonra kurulan 108 üniversite arasından da
50’inci sırada yer alarak, büyük bir başarıya imza attı. Sizlerin ve
hükümetimizin ilimize yapmış olduğu yatırımlar, yollarımız, tünellerimiz
barajlarımız hakikaten insanımızın yaşam kalitesini artırma noktasında çok
önemli katkılar sağlamıştır.”
“Zamanınızın kısıtlı olduğunu biliyorum. Gümüşhane Ticaret ve Sanayi Odası
olarak sektör temsilcilerimiz ile gerçekleştirmiş olduğumuz toplantılar
neticesinde sektörlerimizin sorunları üzerine hazırlamış olduğumuz dosyalarımızı
Belediye Başkanımıza, Valimize, milletvekillerimize ve üst kuruluşumuz olan
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimize ve hükümetimize iletiyoruz ve çözüm
önerileri arıyoruz.”
“Müsaade edersiniz sektör temsilcilerimizin talepleri doğrultusunda hazırlanmış
6 maddelik dosyamızda sizlerle paylaşmak istiyorum.
1-  Gümüşhane olarak teşviklerde 6. Bölgeye alınmamız, ilimizde yatırımlarla
üretim ve istihdamı artıracaktır.
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2- İlimiz Merkez Mescitli köyü sınırlarındaki Karayolları istimlakında bulunan
ve Karayolları tarafından terk edilerek kullanılmayan yaklaşık 50 dekarlık
arazinin ilimize yeni ve modern bir Küçük Sanayi Sitesi yapılması amacıyla
Ticaret ve Sanayi  Odamıza veya  kurulan kooperatifimize tahsis edilmesini talep
ediyoruz.
3- Torul-Kürtün ve Köse İlçelerimize doğalgaz verilmesi ilçelerimizin daha çok
gelişmesinde faydalı olacaktır.
4- Tekstil firmalarımızın ilimize gelmesini özendirmek için Gümüşhane Organize
Sanayi Bölgemizde 500 kişilik bir tekstil fabrikası binası yapılması ilimizle
birlikte  ülkemizin üretim ve istihdamına katkı sağlayacaktır.
5-Devlet desteklerindeki kurumların ve kuralların çok oluşundan dolayı beklenen
hedeflere ulaşamıyoruz. Destekler açık net ve sadeleştirilmelidir.
6- Taahhüt işi yapan inşaat firmalarımız artan girdi maliyetlerinden dolayı
zorluklar yaşıyorlar. Yeni bir fiyat farkı veya tasviye kararnamesinin faydalı
olacağını düşünüyoruz.”
“Bu taleplerimizi ilettikten sonra son ilimize ve ülkemize yapmış olduğunuz  çok
değerli hizmetlerden sonra, Türk devletleri teşkilatının Aksakalılar Başkanı
seçilerek yurt dışındaki Türk devletlerimizde yapacağınız hizmetlerle bu
hizmetleri taçlandıracağınıza inancımız sonsuzdur. Ziyaretiniz için tüm oda
temsilcilerimiz ve Gümüşhane iş dünyamız adına sizlere teşekkür ederek sizleri
sevgi ve saygı ile selamlıyorum.”
BİNALİ YILDIRIM: TALEPLERİ TAKİP EDECEĞİZ
Yılların verdiği tecrübe ile iş dünyasının taleplerini kendilerine aktardığını
ve bu taleplerin çözümü için gereken çalışmaları yapmaya hazır olduklarını ifade
eden Binali Yıldırım, “Değerli Ticaret odası Başkanımız İsmail Bey’in iş
dünyamız adına sunmuş olduğu taleplerini milletvekillerimiz ile birlikte takip
ederek, yapılabilecek olan taleplerin çözümü için gayret göstereceğiz. Gümüşhane
bulunduğu konum ve coğrafi yapısı itibari ile kısıtlı imkânlara sahip bir
ilimiz. Bu açıdan ilk olarak Gümüşhane’yi daha erişilir ve kolay ulaşılabilir
olması bizim öncelikli hedefimizdi. Bu doğrultuda 20 yıl içerisinde hayata
geçirdiğimiz projeler ile bu sorunun büyük bir bölümünü aşmak üzeriyiz. Bunların
çoğu bitti azı kaldı. Yapımı devam eden yollarımız ve açılacak olan Zigana
tünelimiz ile bu hedefimizi gerçekleştirmiş olacağız. Gümüşhane’ye 18 milyar
yatırım var ve bunun 9 milyarı bu bahsettiğim ulaşım projelerimizle ilgili.
Ayrıca bu bahsettiğim rakama iki bucuk milyarlık  Zigana Dağı tünel projeside
dahil değil.750 milyonluk Gümüşhane-Bayburt havalimanıda dahil değil. Zigana
tünelimizin hizmete girmesi ve havalimanımızın tamamlanması ile Gümüşhane
bambaşka bir konuma gelecek. Çok daha fazla yatırımın geleceği, turistin ziyaret
edeceği, çok daha ihracatın yapılacağı ve ekonomik kalkınmanın hızlanacağı bir
ilimiz olacak. Bu gün ki kısa ziyaretimde özellikle iş dünyasının kalbinin
attığı Ticaret ve Sanayi odamızda sizlerle, çeşitli sektör temsilcilerimizle bir
ray gelmek, sizin sesinizi duymak arzusunda olduk Bir kez daha sizlere teşekkür
ediyorum” şeklinde konuştu.
Gerçekleştirilen toplantı Gümüşhane Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı İsmail
Akçay’ın AK Parti Genel Başkan Vekili Binali Yıldırım’a ve 65.Hükümet Milli
Savunma Bakanı Fikri Işık’a günün anısına sunduğu plaket ile son buldu.
GTSO Toplantı salonunda gerçekleşen toplantıya, Türkiye Cumhuriyeti’nin son
Başbakanı ve AK Parti Genel Başkan Vekili Binali Yıldırım, 65.Hükümet Milli
Savunma Bakanı Fikri Işık, Gümüşhane Milletvekilleri Hacı Osman Akgül ve Cihan
Pektaş, AK Parti Erzincan Milletvekilleri Süleyman Karaman ve Burhan Çakır,
Gümüşhane Valisi Kamuran Taşbilek, Gümüşhane Belediye Başkanı Ercan Çimen, AK
Parti İl Başkanı Av.Celalettin Köse, Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Beyler
Kara, oda ve sekter temsilcileri katıldı.
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